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TORN DE NITS SENSE EFECTIUS LA REGIÓ RPPO 
 
 
Des d’USPAC, un cop més, volem denunciar la greu manca d'efectius que sofreix el 

territori de Pirineus (RPPO) i la mala gestió que s'està portant a terme per part dels 

comandaments de les ABP’S i dels Caps Regionals. 

 
Demanem un increment d'agents i caporals a cada comissaria de la regió de 

Pirineus i posar fi als desplaçaments d'agents entre comissaries (de Tremp a Sort 

i de Vielha a Pont de Suert i viceversa) en forma unipersonal, així mateix finalitzar 

amb el patrullatge unipersonal dels caps de torn o responsables de servei  

 
Aquesta última setmana de nits, hem vist com diverses comissaries, com Sort, on 

només hi havia un agent disponible per a patrullar. Llavors s’envia un agent des de 

Tremp i deixem en “quadre” aquella comissaria, o sigui que realment tenim un greu 

problema amb la manca d’efectius de la regió policial de la RPPO. Per contra, en 

“horari d’oficines” tenim gent de sobres i com que aquests últims no fan nits, la 

balança no està equilibrada. L’agost de 2016 també ho vam denunciar a la DGP: 

https://www.uspac.cat/noticia/100-2016-regi%C3%B3-policial-pirineu-occidental 

 
No voldríem lamentar cap tipus de desgràcia ni greuge, per això demanem una millor 

gestió de cada comissaria per a garantir els mínims establerts a cada torn, i disposar 

d'un caporal a cada torn de treball, si fa falta que assumeixen tasques de patrullatge i 

requeriments els agents i comandaments adscrits a “despatxos” (OAC-GAV-CAP 

USC,...), proximitats/ORC/Requeriments,... i per part de l'Administració que no es 

tingui recança en aplicar coeficients i d'utilitzar el romanent per a garantir els serveis. 

 

Hem proposat en diverses ocasions a la DGP i a la Conselleria d’Interior utilitzar les 

hores extres per a compensar la manca d’efectius a territoris com la regió de Pirineus, 

on la població augmenta moltíssim a l’hivern i a l’estiu, però han fet cas omís de les 

nostres peticions. Així mateix, des d’USPAC hem sol·licitat reunir-nos, dos vegades, 

amb el Síndic d’Aran per a traslladar-li la nostra proposta per a solucionar, 

provisionalment, la greu manca d’efectius que pateix la Vall d’Aran, però aquest no 

ha respost a les nostres peticions. 

 

Instem als alcaldes, de les poblacions més importants, de la regió de Pirineus 

(RPPO) que demanin explicacions a la Conselleria d’Interior i que els hi diguin 

per quin motiu no tenen mossos durant el torn de nit per a cobrir el Pirineu. 

 

DES D'USPAC VETLLAREM PER LA SEGURETAT PRÒPIA DE CADA 
COMPANY/A, I PERQUÈ EL CIUTADÀ TINGUI UN SERVEI DE QUALITAT. 

ALHORA QUE DENUNCIAREM, ON FACI FALTA, LA PÈSSIMA GESTIÓ 
QUE S'ESTÀ PORTANT A TERME. 


